
Zápis z 1. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

17. 5. 2022 v 19 hod. v tenisové klubovně 

 

Přítomni: R. Brát, M. Celba, T. Kábrt, J. Kult, A. Jarý, L. Vejrek 

Nepřítomni: T. Nosek 

Hosté: - 

Program 

1. Informace o hospodaření oddílu a výhled na sezonu 2022 

2. Navýšení cen občerstvení a drobného prodeje 

3. Změna systému placení registrací soutěžním hráčům 

4. Nákupy 

5. Život v areálu v sezoně 2022  

6. Příprava zázemí pro nafukovací halu a harmonogram jejího zafouknutí 

7. Konec trénování Lenky Semerákové 

8. Nový web tenisového oddílu TJ Červený Kostelec 

9. Ostatní 

 

Závěry 

1. Informace o hospodaření oddílu a výhled na sezonu 2022 

Předseda tenisového oddílu TJ Č. Kostelec předal kolegům podrobnou výsledovku a informoval o 

značné výši prozatímních nákladů (267 tis. Kč) s tím, že se jedná o důsledek záměru v. v. zlepšit 

služby a technické vybavení areálu. V. v. jednomyslně usoudil, že peníze byly vynaloženy správně. 

Zároveň předseda přednesl výhled předpokládaných příjmů a nákladů oddílu a odhadl, že by 

mohl být provozní výsledek za r. 2022 v plusu cca 100 tis. Kč. V. v. vzal informaci na vědomí. 

 

2. Navýšení cen občerstvení a drobného prodeje 

Předseda informoval v. v. o navýšení nákupních cen zboží a požádal o svolení s úpravou ceníku 

občerstvení a drobného prodeje. Po diskuzi nad výší cen v. v. odsouhlasil změnu cen s účinností 

od 18. května 2022. 

 

3. Změna systému placení registrací soutěžním hráčům 

Předseda požádal v. v. o podporu všech závodních hráčů prostřednictvím zaplacení jejich 

registrací. Změnil by se tak dosavadní systém, kdy klub proplácel registrace pouze pro 

dorostence, dospělé a hráče s BH 6 a výše. V. v. s návrhem jednohlasně souhlasil. 

 

4. Nákupy 

V. v. se shodl na nutnosti nákupu: 

• nové sekačky (pokud nepůjde stávající opravit) 

• sušáku na prádlo 



• plédů volně půjčitelných na terasu 

• potahů na venkovní židle 

 

5. Život v areálu v sezoně 2022  

Předseda oddílu informoval kolegy o velkém zájmu o hru a představil prozatímní statistiky 

návštěvnosti ve všední dny: 9. 5. 45 lidí, 10. 5. 65 lidí, 11. 5. 45 lidí, 12. 5. 40 lidí, 13. 5. 45 lidí, 16. 

5. 70 lidí, 17. 5. 65 lidí. O víkendových mistrovských utkáních se v areálu pravidelně vystřídá cca 

200 lidí za víkend.  

Zároveň předseda požádal v. v. o zajištění rezervačního systému napojeného na připravované 

nové webové stránky tenisu z důvodu náročnosti správy všech požadavků. V. v. vyjádřil 

spokojenost s návštěvností a souhlasil se zřízením rezervačního systému v přijatelné cenové výši. 

Dále se vyjádřil pro uskutečnění společenské akce na termíny 10. 6. a libovolné červencové 

datum. 

 

6. Příprava zázemí pro nafukovací halu a harmonogram jejího zafouknutí 

Předseda oddílu informoval kolegy o stavu přípravy technického zázemí k nafukovací hale a 

upozornil, že k zafouknutí haly dojde dle domluvy s dodavatelskou firmou v týdnu od 11. do 15. 

října. V. v. vzal informaci na vědomí. 

 

7. Konec trénování Lenky Semerákové 

Předseda v. v. informoval o tom, že se Lenka Semeráková rozhodla ukončit svou trenérskou 

činnost, a to ze zdravotních důvodů. Svou pomocnou trenérskou ruku nabídl tenisové škole 

Richard Brát. V. v. s jeho bezprostředním zapojením do tréninkového procesu jednohlasně 

souhlasil. 

 

8. Nový web tenisového oddílu TJ Červený Kostelec 

Předseda oddílu představil nový web, který zpracovala pro tenisový oddíl firma DMPublishing. V. 

v. vyjádřil potěšení nad jeho vzhledem, cenou i funkčností a s několika návrhy na drobné úpravy 

s jeho podobou jednohlasně souhlasil. 

 

9. Ostatní 

V. v. se rozhodl, že vyvěsí do parku ceduli s pozvánkou na tenisové občerstvení. 

V. v. podpořil návrh zabudování fitness prvků za zázemí. 

V. v. souhlasil s návrhem zbudování sprchového koutu v úklidové místnosti, a to z důvodu úspory 

energií v šatnách přes zimní sezonu. 

V. v. zdůraznil možnost instalace solárních panelů na střechu z důvodu úspory energií. 


